
Skolebestyrelsesmøde – Vibeholmskolen 

Nr. 1 d. 29.08.22 kl. 16.00 

 

Medlemmer  Mødt  Initialer/Underskrift 

Skolebestyrelsesformand:    
Gitte Merdorf Iskov Ja  

 

Næstformand :   

   
 

Suppleant:    

   

Forældrerepræsentanter:    

Lise Agri 
 

Ja  
 

Jeanne Albér Mortensen 
 

Ja  
 

Katrine Nilsson 
 

Ja  

Tabassum Khan 
 

  

Saad Chohily 
 

  

Abeer Al-Ghazali 
 

Ja  

Elevrådsrepræsentanter:    

Arda Degirmenci 
 

Afbud  
 

   
 

Medarbejderrepræsentanter:   

Line Nisgaard Brink  Ja  
 

Cecillie Krüger Benda Ja  
 

Byrådsobservatør:   
Milishia Moradi afbud  

 

Ledelsen:    
Kirsten Koudahl  
Skoleleder  

Ja  
 

Jette Hansen 
Viceskoleleder  

ja 
 

 
 

Lotte Gilså 
SFO- og 0. klasseleder 

Ja  

Inviterede:   
   

 



 

Referat - skolebestyrelsesmøde: nr. 1 Nr. 1 d. 29.08.22  
kl. 16.00 

Referent: Jette Hansen 

 Skolebestyrelsesmøder  
2022-2023 

Besluttet:  
Skolebestyrelsesmøderne ruller mellem mandage, 
tirsdag, onsdage og torsdage, således at alles 
ønsker imødekommes.  
28/9 Kontaktforældremøde, 6/10 Dialogmøde,  
10/11, 5/12, 9/1, 7/2, 8/3, 13/4, 8/6 

1. Høring: Budget 2023 og 
overslagsårene 2024 Råderumskatalog 
budget 2023 (D+B) (2 bilag) 

Drøftelse af budgettet. 
Der blev formuleret høringssvar til 
kommunalbestyrelsen. 

2. Høring: Elevernes ferie og fridage i 
skoleårene 23/24 til 25/26 samt 
placering af vinterferien / uge 7 el. 8  
(D+B) (5 bilag) 

Forslag til ferieplaner for skoleårene 23-24, 24-25 og 
25-26 blev drøftet. Der blev formuleret høringssvar til 
kommunalbestyrelsen. 
 

3. Planlægning af kontaktforældremødet 
d. 28. sep. 

28. september kl. 18.30-20.00 holdes møde med 
kontaktforældrene.  
Temaet skal være det gode samarbejde og den gode 
tone i kommunikationen mellem skole og forældre. 
Invitation kommer særskilt ud til kontaktforældre. 

4. Orientering om tiltag i Viben SFO Vibens SFO arbejder med at være mere tydelige 
omkring hvad de gerne vil kendes for. 
Der er en række tiltag som følge af dette: 

• Lotte Gilså flytter sit kontor hen i SFO’en hver 
dag efter frokost, for at være tættere på 
personale og forældre 

• Skolebestyrelsen bakker op om at der laves en 
forældregruppe i SFO, som skal fungere som 
sparringsgruppe i arbejdet i SFO-leder i 
samarbejde med Lotte og koordinatorerne  

• Der arbejdes med tydelighed og fokus på de 
gode aktiviteter i SFO’en 
 

 Meddelelser (O): 
 

 

5. 
 

a) Elevråd Ingen meddelelser 

 b) Formanden 
 

Ingen meddelelser 

 c) Børne- og Undervisningsudvalg 
 

Ingen meddelelser 

 d) Skoleledelsen 
 

Skolen er kommet godt fra start. Der er ti nye lærere, 
alle uddannede. Der er et omfattende mentorarbejde, 
som tegner godt. 
 
Der er få parkeringspladser om morgenen. Der 
opfordres i månedsbrev til at forældre bruger ’Kys og 
kør’, eller at gå eller cykle, sådan at der er plads til 
personalets biler.  



 
Byggeriet af det nye håndværk- og designlokale er i 
gang, samt nyt billedkunstlokale og klasselokale til 4a. 
Planen er at lokanerne er klar til brug 18. november 
 
Hallen er fortsat i proces 
 
Skolen har fået ny uddannelsesvejleder, som hedder 
Carsten Oddershede 
 
Skolen har ansøgt og fået lov til lukke 8. årgang for 
tilgang af elever uden for skoledistriktet, frem til 
efterårsferien 
 
Pilotprojekt på 2. årgang i dette skoleår. Der er rigtig 
mange elever på årgangen. Der er tre dansklærere på 
to klasser, og mange lektioner der ligger parallelt, og 
der er en fast pædagog i alle lektioner 
 
Stigende energipriser gør at der vil blive åbnet for 
varmen senere på skolen. Alle medarbejdere og 
elever opfordres til at have en sweater med i skole, 
sådan at man kan holde varmen 
 
Et af indsatsområderne for skoleåret 22-23 er at 
elever skal lære at gå i skole igen; at være elev med 
forventninger, krav og aftaler. Samtidig at der 
samarbejdes med forældre om, at være forældre i 
skolen 
 
0.klasserne er kommet godt fra start med den nye 
struktur med udskudt klassedannelse. Der er fokus på 
fællesskab på årgangen. Børnene skal forholde sig til 
flere forskellige børn. 
Der planlægges med klassedannelse senest 1. 
december 

 e) SFO 
 

 Fælles sommer-SFO er gået godt. Der var forældre 
der var bekymrede på børnenes vegne, men der har 
hele tiden været kendte voksne i sommer-SFO’en, og 
det har været en god sommer 

 f) Medarbejderne 
 

Medarbejderne er kun lige kommet i gang 

 g) Udvalgene 
 

Ingen meddelelser 

6. Eventuelt (O)  Ingen punkter 
 

7. Lukket punkt (O) 
 

Ingen lukkede punkter 

 


